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We wczorajsze popołudnie swój dyżur w pokoju numer 307 w iławskim ratuszu sprawowała
radna Ewa Jackowska. Wcześniej mówiło się o małym zainteresowaniu dyżurami,
tymczasem na ten wczorajszy przyszło aż czworo mieszkańców.

Troje z nich zgłosiło problemy lub prośby o interwencje, natomiast jedna osoba zrezygnowała z
rozmowy po 1,5 godziny oczekiwania. 

Mieszkańcy zgłosili następujące problemy:

1. Zgłoszony został wniosek o usunięcie ciężkiego sprzętu z nielegalnego wysypiska. W tej sprawie
wydana już została odpowiednia decyzja burmistrza, jednak właściciel sprzętu dotychczas jej nie
wykonał.

- W tej sprawie podjęłam natychmiastową interwencję - zadzwoniłam do pana burmistrza i
ustaliliśmy, że ta sprawa z pewnością zostanie załatwiona pomyślnie dla mieszkańców - mówi Ewa
Jackowska. - W środę jestem umówiona z mieszkańcami na miejscu - sprawdzimy, czy problem został
rozwiązany.



2. Na dyżur przyszła również kobieta, której zależało na pilnym spotkaniu z przewodniczącym rady
Wojciechem Szymańskim. Jej problem dotyczy własności gruntu.

- Tej sprawie również już nadałam bieg - mówi radna Jackowska.

3. Trzecia prośba o interwencję dotyczyła potrzeby ustawienia pojemników do selektywnej zbiórki
odpadów przy ulicy Polnej w Iławie. Sprawa została przekazana według właściwości wydziałowi
ochrony środowiska w iławskim ratuszu.

- Tę sprawę również będę monitorowała - zapowiada Ewa Jackowska.

Radną zapytaliśmy również o podejście do zgłaszanych przez mieszkańców spraw.

- Wszystkie skargi i wnioski mieszkańców staram się załatwić jak najszybciej. Od razu podejmuję
potrzebne działania. Wynika to po prostu z mojej osobowości - jestem osobą bardzo energiczną -
powiedziała radna.

KTO NASTĘPNY?

W najbliższy poniedziałek (9 lutego) swój dyżur w siedzibie Urzędu Miasta przy ul. Niepodległości
13, w pokoju nr 307, w godzinach od 15:00 do 16:00, będzie sprawował radny Ryszard Kabat. 

Fot. Info Iława. Mieszkańcy jednak korzystają z dyżurów radnych, które odbywają się w siedzibie
Urzędu Miasta w każdy poniedziałek. Podczas dyżuru Ewy Jackowskiej problemy zgłosiło trzech
mieszańców.
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